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Online petíció a járat újraindításáért. "Kedves udvarhelyiek, szimpatizánsok és mindenki, aki
nem akarja, hogy a malasszal (kisgyerekkel) egész télen a hidegben sétáljunk. Kérlek,
segítsetek egy aláírással, hogy a 6-os busz újra járjon!" - írja a petíció, amit ha aláírnál, ide
érdemes kattintani.

  

Nagy Zsolt, a városi tömegközlekedést működtető marosvásárhelyi Bálint Trans udvarhelyi
kirendeltségének vezetője megkeresésünkre elmondta, hogy a járatot két éve szüntették meg,
mert nem volt rá igény. Naponta húsz személy sem vette igénybe a buszjáratot. Két évig
próbálkoztunk, aztán megszüntettük – magyarázta, majd hozzátette, hogy az utasok nagy
részét azok tették ki, akik lekésték a négyes, illetve a kettes járatokat.

  

Bálint Attila, a városháza sajtószóvivője portálunknak megjegyezte, tudnak a
kezdeményezésről, jelenleg a tömegközlekedési új kiírást készítik elő, hozzátette Facebookon
is sokan jelezték, hogy szükség lenne a hatos járatra.

  

„Készülünk egy új tenderrel, amely új javaslatokat, útvonalakat, kedvezményeket tartalmaz.
Várhatóan a jövő év elejére lesz kész a helyi autóbuszjáratokat működtető szállítási cégeknek
kiírt tender" – mondta a sajtószóvivő.
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